
Риза Хаљими: Разговор са Дачићем није дао резултате, Вучић ће можда решити проблеме Албанаца у Прешевској долини
понедељак, 24 фебруар 2014 23:59

Из Тиране и Приштине препоручују да се албанске странке уједине наизборима.
Може ли то да се деси?

  

2. Да ли сте можда већ разговарали са лидерима већих партија о учествовању
Албанаца у новој већини?

  

3. Хоћете ли ући у Владу ако вас позову?

  

4. Шта су проблеми Албанаца Прешевске долине? Често сте одбијали предлоге
Владе...

  

5. Шта ће бити ваш први задатак уколико уђете у парламент?

  

  

1. Бојкот избора Албанцима не може донети ништа добро. Проблеми наше националне
мањине се гомилају. Како да их решавамо ако немамо представника у парламенту?
Излазимо самостално, али може да се деси да добијемо подршку још једне албанске
партије. Још смо у преговорима. Тренутно спремамо листу, ја сам носилац, а видећемо ко
ће се још наћи међу кандидатима за улазак у парламент. Скупљамо потписе, за сада смо
скупили само 200, па морамо да пожуримо. Потписе ћемо предати 28. фебруара.
Очекујем да ћемо, као и у претходном мандату, добити једно место у парламенту.

  

2. У изборној трци не. Причали смо раније два пута са премијером Ивицом Дачићем, али
резултата није било. Сва истраживања показују да ће СНС бити најјачи на изборима и
добити место премијера, па ћемо можда у разговорима са Александром Вучићем решити
неке проблеме Албанаца у Прешевској долини.

 1 / 2



Риза Хаљими: Разговор са Дачићем није дао резултате, Вучић ће можда решити проблеме Албанаца у Прешевској долини
понедељак, 24 фебруар 2014 23:59

  

3. У свим претходним сазивима смо били само декор. Сада очекујемо више, с обзиром на
то да је јасна опредељеност партија ка европским вредностима, па неће моћи да
занемарују ни наше проблеме. Односи Београда и Приштине су знатно бољи сада, па се
надам да ће се то одразити и на живот Албанаца.

  

4. Незапосленост, социјални и проблеми образовања. Тражимо да се у рад
Координационог тела суштински укључе Албанци, да се прекине опструкција према
Националном савету Албанаца, да почнемо да предлажемо представнике у школске
одборе, да дајемо сагласност за избор директора...

  

5. Одмах ћу се јавити за реч и тражити да се врати суд у Прешево. Његово укидање је
велики проблем за албанску мањину.

  

(Вечерње новости)
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